

TIME-HONOURED CLASSIC CHEF'S SPECIAL

经典之创新

主厨推荐菜肴

荐 Braised Smoked Duck
in Teochew Style
潮式烟熏水晶皮卤水鸭

\$58 *half*
\$98 *whole*

ORDER ANY 2 & ENJOY

15%*
OFF

SPECIAL DISHES

13 APRIL - 31 MAY 2023

*T&Cs apply.

荐 Salt & Pepper Frog's Leg & Pan-fried Scallop in Bacon Roll \$ 42
椒盐牛蛙腿拼千岛带子烟肉卷 *4 pcs*

Crisp-fried Pig's Intestine stuffed with Glutinous Rice \$ 18.80
潮式糯米灌猪大肠 *8 pcs*

Teochew Style Braised Hashima with \$ 28.80
Sea Treasure Thick Soup served in Hot Stone Pot *per person*
潮式雪蛤海味羹

Braised Bird's Nest with Sea Treasure \$ 68
in Spinach Thick Soup *per person*
燕液翡翠海皇羹

Hakka Grandma's Pork Belly with \$ 28
Preserved Vegetable served with Lotus Bun *4 pcs*
客家梅菜干外婆扎肉配荷叶包

Crisp-fried Braised Pork Trotter in Teochew Style \$ 32
脆皮潮式卤水猪手

Roasted Spring Chicken with Lemongrass \$ 38
香茅烧甘榜春鸡 *whole*

荐 Steamed Whole Deboned Fish \$
wrapped in Crystal Jelly in Teochew Style *Seasonal Price*
潮式蒸鱼麒麟粉皮卷

*Check with our friendly staff for Catch of the Day 请向我们服务员咨询当日鲜活鱼

荐 Stewed Chinese Yam Vermicelli with Pan-fried Pomfret Fillet, \$ 68
Radish & Salted Vegetable in Teochew Style Broth
咸菜萝卜半煎煮烟鲷鱼焗淮山米粉

Egg White Fried Rice with Diced Sea Cucumber, \$ 38
Cordyceps Flower & Garlic
金银蒜虫草花海参粒蛋白炒饭

荐 Superior Bird's Nest with Taro Paste \$ 18.80
in Deep-fried Sesame Ball *3 pcs*
芋香燕窝煎堆

Pumpkin Pearl with Coconut Purée \$ 12
南瓜椰香露 *per person*

Prices indicated are based on regular serving suggested for 2-3 persons, unless stated otherwise.
显示价格以例份为标准，除非另有说明。一般例份适合2-3人用。

荐 Chef's Recommendation

*** Terms & Conditions 条款与细则:**

Valid from 13 April - 31 May 2023, daily. Valid with order of at least 2 a la carte dishes from Time-honoured Classic Chef's Recommendation Special. Discount is applicable to promotional dishes only. Promotion is valid for Crystal Jade Jadeite members or payment made with UOB credit/debit cards. Promotion is valid at Crystal Jade Golden Palace, Valid for dine-in only. While stocks last, Earning and redemption of Crystal Jade Jadeite's cashback are not allowed for promotional dishes. Prices stated are subject to service charge and prevailing government taxes. Not valid with other promotions, discounts, vouchers or loyalty programmes unless stated otherwise. The management reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.

促销从2023年4月13日至5月31日，每日。必须至少单点2道经典之创新主厨推荐菜肴。折扣只适用于促销菜品。仅限于玉荟会员或使用大华银行信用卡或转账卡付款才享有促销。促销仅限翡翠金阁分店，堂食，售完即止。促销菜品不可赚取或使用玉荟会员积分。价格不包括消费税与服务费。不可与其它促销、折扣、任何礼券、现金券、赠券或会员优惠计划同时使用。管理层保留更改的条款和条件，恕不另行通知。

EXCLUSIVELY FOR

玉荟
JADEITE



UOB CARDS